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Protokół Nr LVIII/23 

z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej 

w dniu 28 kwietnia 2023 roku 

 

Otwarcia LVIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonała Pani Beata Klepuszewska, 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie o godzinie 1004 w auli Karlińskiego 

Ośrodka Kultury przy ulicy Parkowej 1 w Karlinie. Powitała Pana Burmistrza, 

Zastępcę Burmistrza, Pana Sekretarza, Panią Skarbnik, Radcę Prawnego, radnych 

Rady Miejskiej w Karlinie oraz zaproszonych gości. Jednocześnie Przewodnicząca 

poinformowała, że w celu wypełnienia obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym obrady sesji Rady Miejskiej 

w Karlinie są transmitowane na żywo w Internecie, oraz że pełny obowiązek 

informacyjny znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Karlinie.  

 

1a. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

na podstawie listy obecności, na której widnieje 13. podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad. Pan Krzysztof Bednarz oraz Pan Leszek Gago Radni Rady 

Miejskiej w Karlinie byli nieobecni na posiedzeniu (załącznik nr 1. do protokołu).  

 

1b. Przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że radni otrzymali porządek obrad, wraz z materiałami na dzisiejszą 

sesję. Następnie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić propozycje zmian 

do porządku obrad?  

 

Burmistrz Karlina Pan Waldemar Miśko poprosił o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

położonej na terenie gminy Białogard-obręb Redlino. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że radni otrzymali projekt w/w uchwały na skrzynki mailowe w dniu 

25.04.2023 r., a dnia 26.04.2023 r. otrzymali wersję papierową. 
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Nie zostały zgłoszone inne propozycje zmian do porządku obrad. Zatem radni 

przeszli do głosowania.  

 

Za wprowadzeniem do porządku jako punkt 9j. projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej na terenie gminy Białogard-

obręb Redlino głosowało 13. radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 2. do protokołu). 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) stwierdzenie prawomocności obrad,  

b) przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z LVII sesji Rady Miejskiej. 

2. Wolne wnioski i informacje. 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacja na temat działalności Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty                     

z siedzibą w Karlinie w 2022 roku. 

6. Ocena stanu ekologicznego Gminy. 

7. Informacje na temat stanu dróg na terenie Gminy Karlino. 

8. Centrum Usług Społecznych: 

a) wystąpienie Dyrektor Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Zachodniopomorskiego, 

b) wystąpienie Dyrektora Centrum Usług Społecznych w Goleniowie. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2023, 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2023–2032, 

c) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego, 
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d) przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Koszalińsko-Kołobrzesko-

Białogardzkiego Obszaru Funkcjonalnego na lata 2021–2030, 

e) zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Malonowo, 

f) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Karlino, 

g) zmieniająca załącznik do uchwały w sprawie przyjęcia planu sesji na 2023 rok, 

h) zmieniająca załączniki w uchwale w sprawie przyjęcia planów pracy stałych 

komisji Rady Miejskiej na 2023 rok, 

i) zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie gminy Karlino określonej 

imiennie rodzinie kandydatów na repatriantów, 

j) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej na terenie gminy 

Białogard-obręb Redlino. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Zakończenie LVIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

 

1c. Przyjęcie protokołu z LVII sesji Rady Miejskiej. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że protokół z LVII sesji Rady Miejskiej wraz z zapisem dźwiękowym 

został przesłany do radnych na skrzynki mailowe, był też wyłożony do wglądu 

w Biurze Rady, a wszystkie dotychczas zgłoszone uwagi i poprawki zostały w nim 

uwzględnione. Następnie zwróciła się z pytaniem, czy są inne uwagi do treści 

protokołu?  

Nie było uwag do treści protokołu. Zatem radni przeszli do głosowania. 

Za przyjęciem protokołu z LVII sesji Rady Miejskiej w Karlinie, głosowało 13. 

radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania protokół z LVII sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 3. do protokołu). 

 

2. Wolne wnioski i informację. 

Pani Beata Klepuszewska, Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że do Biura Rady wpłynęła informacja w sprawie wykonania Miejsko-
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Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Karlino za rok 2022, 

roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny. Wpłynęło 

zapytanie z Prokuratury Rejonowej w Białogardzie, czy uwzględniono wniosek 

prokuratora o zmianę uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Miasta Karlino oraz zapytanie 

dotyczące badania legalności aktów prawa miejscowego wydanych w miesiącu 

marcu br. Doręczono zwrot akt oraz odpis prawomocnego wyroku z dnia 15 grudnia 

2022 r. w sprawie skargi Prokuratora Okręgowego w Koszalinie. Otrzymano 

informację od Burmistrza Karlina dotyczącą wykonywania prac przez nieletnich na 

terenie gminy Karlino. Do Biura Rady przedłożono także sprawozdanie z działalności 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy społecznej w Karlinie za rok 2022 oraz ocenę 

zasobów pomocy społecznej za rok 2022. 

 

W dalszej części punktu Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Karlinie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić jakieś wolne wnioski lub 

przedstawić informacje niewynikające z porządku obrad? 

 

Pani Barbara Anklewicz Radna Rady Miejskiej w Karlinie poprosiła o zabranie 

głosu i powiedziała, że reprezentuje także KGW „Sikoreczki” z Kowańcza, które 

zakwalifikowały się do konkursu organizowanego przez Pierwszą Damę RP i będą 

reprezentowały Województwo Zachodniopomorskie. Konkurs będzie dotyczył 

kulinariów oraz przekazywania tradycji. 

 

Pan Krzysztof Chrzanowski Radny Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu 

i wyraził swój ogromny szacunek dla personelu i lekarzy pracujących w Centrum 

Rehabilitacji w Białogardzie. Złożył ogromne podziękowania dla władz szpitala oraz 

dodał, że personel podchodzi indywidualnie do każdego pacjenta.  

 

Pani Emilia Wołoszyn Sołtys Sołectwa Kowańcz podziękowała Pani Emilii 

Filipowicz Prezes Regionalnego Centrum Turystyki i Sportu w Karlinie za możliwość 

korzystania z ćwiczeń przez seniorów sołectwa. 
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Burmistrz Karlina Pan Waldemar Miśko wraz z Przewodniczącą Rady Miejskiej 

wręczył nagrody sportowcom za wybitne osiągnięte wyniki sportowe w zapasach. 

Serdecznie im pogratulował. Następnie Burmistrz wręczył podziękowanie i upominek 

Panu Janowi Semenowiczowi Sołtysowi Sołectwa Witolub z okazji „Dnia Sołtysa”, 

który odbył się w ubiegłym miesiącu. 

 

Dyrektor Mieleńskiej Grupy Rybackiej Pan Bogusław Adamów poprosił 

o zabranie głosu i przedstawił prezentację, która została załączona do protokołu 

(załącznik nr 4. do protokołu), 

 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

Nie było żadnych wniosków w punkcie poprzednim, zatem radni przeszli do punktu 

następnego. 

 

Zmieniło się quorum. O godzinie 1028 do obrad dołączył Pan Leszek Gago. 

Obecnych było 14 radnych. 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina przedstawił sprawozdanie o pracy 

w okresie międzysesyjnym, które zostało załączone do protokołu (załącznik nr 5. 

do protokołu). W dalszej części swojego wystąpienia Burmistrz powiedział, że została 

zawarta umowa z Wojewodą Zachodniopomorskim na dotację dotyczącą remontu 

i uruchomienia mieszkań chronionych. To są dwa mieszkania zlokalizowane przy  

ul. Okrzei. Przygotowywane jest postępowanie przetargowe. Mieszkania będą 

przygotowane i wyposażone całkowicie dla osób z niepełnosprawnościami. 

Mieszkania chronione są finansowane z projektu, który nosi nazwę „Za życiem”.  

W kolejnym roku również Gmina będzie chciała wziąć udział w kolejnym konkursie 

i przygotować w ten sposób mieszkania. Dodał, że te mieszkania będą oczywiście  

z tzw. starego zasobu. Jednak nikt nie powinien się obawiać, że zabraknie mieszkań 

dla mieszkańców Karlina z uwagi, że na osiedlu Biedronka trwa budowa kolejnych 74 

mieszkań. 

Dodatkowo w strefie mieszkalnictwa przygotowywany jest wniosek o dofinansowanie 

remontu dwóch budynków komunalnych przy ul. Koszalińskiej 63 i 65. Będzie tam 

wyremontowanych aż 8 mieszkań komunalnych. 
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Ostatnio odbyło się 10-lecie Zespołu Szkół w Karlinie. Nikt na początku istnienia nie 

wierzył w to, jak bardzo szkoła się rozwinie. Jest coraz więcej uczniów i trzeba 

zwiększać miejsca w internacie. Chcemy dalej tą szkołę rozwijać. Chcemy utworzyć 

nowe kierunki, rozwinąć te, które istnieją. 

Następnie Burmistrz opowiedział o strategii ZIT, z którą związany jest projekt 

uchwały, który będzie dzisiaj procedowany.  Strategię muszą ją przyjąć wszystkie 

gminy, które znajdują się w obszarze Koszalińsko-Kołobrzesko-Białogardzkim, 

by móc pozyskiwać środki. Pula, jaka jest przeznaczona na tą strategię to ponad 

223 mln zł, z czego dla naszej Gminy może przypadać około 13 mln zł. Z tych 

środków gmina planuje zrealizować kilka projektów zgodnie z obowiązującymi 

zasadami i priorytetami. Te kwoty oczywiście mogą ulec zmianie. Mianowicie 

z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego chcieliby zrealizować taki projekt 

wymiany pomp ciepła i wymienić instalację fotowoltaiczną. Zwiększenie mocy tych 

instalacji. Koszt tego szacuje się na około 350 000 zł i środki chcieliby pozyskać 

z funduszy unijnych. Kolejnym projektem, który będzie realizowany to zakup 

agregatów prądotwórczych dla każdej wsi w przypadku długotrwałego braku prądu. 

Na to przedsięwzięcie szacuje się koszty w wysokości około 218 000 zł. Potrzebny 

także będzie system cyfrowy radiotelefonów, który poprawi łączność i jest to koszt 

około 100 000 zł. Planowany jest także zakup samochodu dla Straży Miejskiej  

w Karlinie oraz dron z kamerą termowizyjną za łączną cenę około 380 000 zł. Dron 

pomoże w kontrolowaniu tego, co jest spalane w naszych paleniskach, ale również 

do różnego rodzaju sytuacji kryzysowych.  Potrzebna jest także macierz do systemu 

monitoringu za 50 000 zł. Przedsięwzięciem inwestycyjnym, jaki należy zrealizować 

będzie remont mostu na ul. Białogardzkiej. W przyszłości należy również 

wyremontować dwa mosty na ścieżce rowerowej. Szacowany koszt tego 

przedsięwzięcia to 3 189 000 zł. Potrzebna jest także rewitalizacja budynku przy 

ul. Konopnickiej. Został złożony wniosek w ramach „Polskiego Ładu” i ochrony 

zabytków i czekamy na decyzję. Dodatkowo ze środków w ramach strategii ZIT 

chcielibyśmy zrealizować tzw. projekty miękkie z Europejskiego Funduszu 

Społecznego, którymi są m.in. „Nowoczesny zawód to twoja przyszłość”, za kwotę 

774 000 zł, „Nie jesteś sam- rozwój usług społecznych w gminie” za kwotę  

561 000 zł. Jest jeszcze jeden projekt inwestycyjny za 5 296 000 zł dotyczący 

budowy kompleksowego centrum przesiadkowego. Chodzi o miejsca parkingowe za 
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Urzędem Miejskim w Karlinie oraz centrum przesiadkowe. Będzie tam również 

miejsce na rowery. 

Na koniec swojego wystąpienia Burmistrz Karlina opowiedział o tym, że jeszcze 

przed inwestycją wiatrakową, Zarząd Dróg Powiatowych wraz z firmą Tauron 

podpisali umowę na remont drogi między Syrkowicami, a Mierzynem. Następnie po 

spotkaniu wyborczym w miejscowości Ubysławice przedstawiciele Gminy rozpoczęli 

rozmowy z Turonem dotyczące remontu drogi biegnącej przez Mierzyn do Ubysławic, 

biegnącą aż do granicy z Gminą Biesiekierz. Rozmowy trwały kilka miesięcy i były 

prowadzone z Panem Starostą Białogardzkim, Zarządem Dróg Powiatowych oraz 

firmą Tauron w wyniku których doszło do porozumienia i cały ten ciąg dróg zostanie 

wyremontowany. Będzie zrobiona nakładka oraz będzie zrobione pobocze. 

Natomiast Gmina Karlino rozpocznie w tym roku prace projektowe. Będzie to 

opracowanie projektów na odwodnienia miejscowości Ubysławice, kanalizacja 

deszczowa w miejscowości Ubysławice i Mierzyn, budowa chodników i oświetlenia. 

Zależy nam na tym, żeby te projekty w tym roku przygotować. Tauron zadeklarował, 

że projekt odwodnienia, kanalizacji deszczowej wykonają oni. Jako Gmina chcemy te 

projekty przygotować w roku bieżącym, a w przyszłym postarać się o dotację ze 

środków Funduszu Dróg Samorządowych. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zapytała, 

czy są pytania do sprawozdania Burmistrza.  

 

Nie było pytań do sprawozdania Burmistrza. 

 

5. Informacja na temat działalności Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty                     

z siedzibą w Karlinie w 2022 roku. 

Informacja dotycząca działalności Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z siedzibą 

w Karlinie w 2022 roku przygotowana przez Panią Iwonę Czerniec Dyrektora 

Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty w Karlinie została załączona do protokołu 

(załącznik nr 6. do protokołu). 

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina przedstawił prezentację dotyczącą 

działalności Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z siedzibą w Karlinie w 2022 

roku. Prezentacja została załączona do protokołu. (załącznik nr 7. do protokołu). 
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Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

6. Ocena stanu ekologicznego Gminy. 

Informacja dotycząca oceny stanu ekologicznego Gminy przygotowana przez Panią 

Magdalenę Radzimską Podinspektora ds. gospodarki odpadami w Urzędzie Miejskim 

w Karlinie została załączona do protokołu (załącznik nr 8. do protokołu).  

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

7. Informacje na temat stanu dróg na terenie Gminy Karlino. 

Informacja na temat stanu dróg na terenie Gminy Karlino przygotowana przez Pana 

Pawła Filipowicza Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony 

Środowiska została załączona do protokołu (załącznik nr 9. do protokołu).  

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zapytała, 

kiedy zostanie naprawiona droga w Gościnku? 

 

Pan Paweł Filipowicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony 

Środowiska w Urzędzie Miejskim w Karlinie odpowiedział, że została już zrobiona 

inwentaryzacja i droga będzie wyremontowana w maju. 

 

Radni nie mieli więcej pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do 

następnego punktu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zarządziła 15 min przerwę. 

 

Zmieniło się quorum. O godzinie 1107 obrady opuściły Pani Barbara Anklewicz 

oraz Pani Katarzyna Ostrowska Radne Rady Miejskiej w Karlinie. Obecnych 

było 12 radnych. 
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8. Centrum Usług Społecznych: 

a) wystąpienie Dyrektor Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Zachodniopomorskiego. 

 

Dyrektor Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Zachodniopomorskiego Pani Dorota Rybarska-Jarosz 

przedstawiła prezentację na temat idei Centrum Usług Społecznych, która została 

załączona do protokołu (załącznik nr 10. do protokołu). 

 

Zmieniło się quorum. O godzinie 1202 obrady opuściły Pani Katarzyna Kulik 

oraz Pani Oliwia Patyk-Sadowska Radne Rady Miejskiej w Karlinie. Obecnych 

było 10 radnych. 

 

b) wystąpienie Dyrektora Centrum Usług Społecznych w Goleniowie. 

 

Dyrektor Centrum Usług Społecznych w Goleniowie Pan Zbigniew Łukaszewicz 

przedstawił prezentacje, która została załączona do protokołu (załącznik nr 11. do 

protokołu). 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zarządziła 5 min przerwę. 

 

Zmieniło się quorum. O godzinie 1233 do obrad dołączyły Pani Katarzyna Kulik 

oraz Pani Oliwia Patyk-Sadowska Radne Rady Miejskiej w Karlinie. Obecnych 

było 12 radnych. 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2023, 

Wszystkie Komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12. radnych:  

liczba głosów „za” – 10, 
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liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 2, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVIII/594/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 kwietnia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 12. do protokołu). 

 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2023–2032, 

Wszystkie Komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12. radnych:  

liczba głosów „za” – 10, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 2, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVIII/595/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 kwietnia 2023 r. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 13. do protokołu). 

 

c) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego, 

Wszystkie Komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12. radnych:  

liczba głosów „za” – 10, 

liczba głosów „przeciwnych” – 1,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 1, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVIII/596/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 kwietnia 2023 r. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 14. do protokołu). 

 

d) przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Koszalińsko-Kołobrzesko-

Białogardzkiego Obszaru Funkcjonalnego na lata 2021–2030, 

Wszystkie Komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  
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Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12. radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVIII/597/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 kwietnia 2023 r. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 15. do protokołu). 

 

e) zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb 

Malonowo, 

Wszystkie Komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12. radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVIII/598/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 kwietnia 2023 r. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 16. do protokołu). 

 

f) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Karlino, 

Wszystkie Komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12. radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVIII/599/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 kwietnia 2023 r. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 17. do protokołu). 
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g) zmieniająca załącznik do uchwały w sprawie przyjęcia planu sesji na 2023 

rok, 

Wszystkie Komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12. radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVIII/600/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 kwietnia 2023 r. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 18. do protokołu). 

 

h) zmieniająca załączniki w uchwale w sprawie przyjęcia planów pracy stałych 

komisji Rady Miejskiej na 2023 rok, 

Wszystkie Komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12. radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVIII/601/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 kwietnia 2023 r. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 19. do protokołu). 

 

i) zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie gminy Karlino 

określonej imiennie rodzinie kandydatów na repatriantów, 

Wszystkie Komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12. radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 
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liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVIII/602/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 kwietnia 2023 r. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 20. do protokołu). 

 

j) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej na terenie gminy 

Białogard-obręb Redlino. 

Wszystkie Komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12. radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVIII/603/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 kwietnia 2023 r. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 21. do protokołu). 

 

10.  Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie mieli do zgłoszenia na piśmie zapytań ani interpelacji. 

 

11. Zakończenie LVIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Karlinie w dniu    

28.04.2023 r. podziękowała za przybycie oraz udział radnych w sesji i o godzinie 

1240 dokonała zamknięcia LVIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie.  
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Protokołowała: 

Agata Anielska 

 

 

Protokół jest zamieszczony na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Karlinie. Z załącznikami, o których 

mowa w protokole można zapoznać się w Biurze Rady na zasadach określonych w ustawie z dnia 

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2022 r. poz. 902) oraz Statucie Gminy 

Karlino (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2022 r. poz. 4024). Integralną częścią niniejszego 

protokołu jest zapis dźwiękowy z przebiegu obrad sesji dostępny w Biurze Rady oraz na stronie BIP 

Urzędu Miejskiego w Karlinie. 


